
      Protokół z XXXVII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 26 października 2017 r. godz. 1800 
 

Porządek obrad XXXVII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.239.2017.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.699.2017.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.795.2017.BS 

4.4 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działek nr 841/107, 841/106, 33/2 i 

841/398 położonych w obrębie 10 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Poniatowskiego 

4.5 opinii dla zadania budowa elektroenergetycznego przyłącza oświetlenia ulicznego w os. Na 

Stoku w Krakowie 

4.6 wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części budynku szkoły na potrzeby                    

lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej PTC S.A. 

4.7 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2015 - 2018 

4.8 korekty zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” 

w roku 2017 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 
 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXXVII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 
 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 
 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.239.2017.MM 



Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.239.2017.MM 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.699.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.699.2017.MM 
Jedna osobna opuściła obrady sesji 
 

ad.4.3.   zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.795.2017.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.795.2017.BS 
 

ad.4.4.  ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działek nr 841/107, 841/106, 33/2 

i 841/398 położonych w obrębie 10 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Poniatowskiego 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej.  Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym części działek nr 841/107, 841/106, 33/2 i 841/398 położonych w obrębie 10 jedn. 

ewid.Nowa Huta przy ulicy Poniatowskiego w głosowaniu: za – 18, przeciw – 1, wstrzymało się – 0.  
 

ad.4.5.  opinii dla zadania budowa elektroenergetycznego przyłącza oświetlenia ulicznego w os. Na 

Stoku w Krakowie 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla zadania budowa 

elektroenergetycznego przyłącza oświetlenia ulicznego w os. Na Stoku w Krakowie 
 

ad.4.6.  wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części budynku szkoły na potrzeby                    

lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej PTC S.A. 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

najmu części budynku szkoły na potrzeby lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej PTC S.A. 

w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  
 

ad.4.7.  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2015 - 2018 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2015 - 2018 
 

ad.4.8.  korekty zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” 

w roku 2017 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty zakresu rzeczowego 

zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2017 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan J. Wójcik spytał, czy sprawa odzyskiwania Dworku w Wadowie przez spadkobierców jest już 

zakończona? 



Przewodniczący poinformował Radnych, że wnioski byłych spadkobierców zostały definitywnie 

odrzucone i Zarząd Zieleni Miejskiej dostał możliwość prac na tym terenie oraz że ZZM 

przeprowadził konsultacje z mieszkańcami w sprawie opinii co do zagospodarowania Parku Wadów. 

Głos zabrali również p. A. Dziedzic i p. T. Ziętara 
 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 pismem ZIKiTu w sprawie zadań wnioskowanych na rok 2018 do budżetu miasta Krakowa 

 pismem z Wydziału Kształtowania Środowiska w sprawie otwarcia okienek piwnicznych dla 

dziko żyjących kotów 

 komunikatem z Wydziału Kształtowania Środowiska w sprawie szczepienia lisów 

 pismem ze Straży Miejskiej informującym o możliwości kontaktu mailowego ze strażnikiem 

rejonowym 

 prośbą Pani Beaty Ciepły nauczycielki języka polskiego Szkoły Podstawowej 129 o pomoc w 

organizacji konferencji dotyczącej kształtowania postaw obywatelskich. Członkowie Rady 

Dzielnicy XVII pozytywnie zaopiniowali prośbę SP 129. Przewodniczący poinformował 

zebranych, że na następne posiedzenie Sesji zostanie zaproszona Pani Beata Ciepły, aby 

zapoznać zebranych ze szczegółami dotyczącymi ww. konferencji. 
 

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych o zamknięciu biura Rady Dzielnicy XVII w 

dniach 2 i 3 listopada w związku z urlopem pracownika biura oraz zwrócił się do Członków Rady, 

aby zwrócili uwagę na zapis w paragrafie 49 pkt. 1 i 2 Statutu Dzielnicy XVII.  
 

Następnie przedstawiciele Komisji podali terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu listopadzie 2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 06 i 20.11.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 08.11.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 13.11.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 16.11.2017r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

15.11.2017r. 

16.11.2017r. 

06.11.2017r 

 

Przewodniczący poinformował zebranych, że wnioski o wsparcie finansowe do Firmy ArcelorMittal 

dotychczas złożyli Zarząd Zieleni Miejskiej z projektami dot. rewitalizacji ogródka jordanowskiego 

w Parku Wadów i ogródka jordanowskiego w os. Lubocza oraz Ośrodek Kultury Kraków Nowa Huta 

z prośbą wsparcia finansowego imprez na terenie Dzielnicy XVII. W powyższej sprawie odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami ArcelorMittal. 

Przewodniczący przedstawił również prośbę Dyrekcji Szkoły Podstawowej 129 dot. wymiany 

podłogi w sali gimnastycznej szkoły. W tej sprawie Dyrekcja Szkoły ma złożyć pismo do Rady 

Dzielnicy. Głos zabrali także: p. J. Kawa, p. A. Michalczyk, p. Dziedzic 

Pan Stroński poinformował o rozpoczętym remoncie nawierzchni w ogródku jordanowskim w os. Na 

Stoku  

Pani Frankiewicz poinformowała o plebiscycie Dziennika Polskiego pn. „Nauczyciel na medal”. 
 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

23 listopada 2017r. na godz. 1800   

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1915 zamknął posiedzenie XXXVII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


